
Swarzędz, dnia 3 grudnia 2020 r.

Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi

BRM.KGŚiRW.0012.2.8.2020

Protokół nr 8/2020
Obrady rozpoczęto 2 grudnia 2020 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:15 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Włodzimierz Buczyński
3. Ryszard Dyzma
4. Wojciech Kmieciak
5. Szymon Kurpisz
6. Tomasz Majchrzak
7. Katarzyna Szaferska
8. Marcin Szramkowski
9. Anna Tomicka

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Posiedzenie  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Środowiska  i  Rozwoju  Wsi,  Tomasz
Majchrzak.  Posiedzenie  prowadzone  jest  w  formie  zdalnej.  Na  wstępie  powitał  radnych,  gości  oraz
pracowników Urzędu. Na podstawie załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził,
że  Komisja  Gospodarki,  Środowiska  i  Rozwoju  Wsi  jest  władna  do  podejmowania  prawomocnych
wniosków, 8 członków obecnych, 1 nieobecny.  W trakcie posiedzenia przybył  1 radny – obecnych 9
członków Komisji (wszyscy obecni). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi przedstawił porządek obrad, który 
stanowi załącznik nr 2.

2. Przyjęcie opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Swarzędz na 2021 rok.

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi, Tomasz Majchrzak przypomniał, że 
projekt budżetu na 2021 rok przedstawiony był na Wspólnym Posiedzeniu Wszystkich Komisji w dniu 17
listopada br., natomiast omówiony został na Wspólnym Posiedzeniu Wszystkich Komisji w dniu 19 
listopada br. 

Radny Włodzimierz Buczyński zapytał o stan realizacji zadania dotyczącego budowy kanalizacji w ul. 
Makowej w Kobylnicy.
Wyjaśnień udzielił Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka. 
Następnie Burmistrz Marian Szkudlarek przedstawił bieżącą sytuację dotycząca wykonywanej kanalizacji
na terenie gminy w ramach ZM Puszcza Zielonka. Poinformował również o rozstrzygnięciu przetargu na 
budowę tunelu w Kobylnicy. 
Radny Szymon Kurpisz poruszył temat dotyczący strat jakie poniesie gmina w związku z pandemią. 
Wyjaśnień udzielił Burmistrz Marian Szkudlarek. 

Ze względu na brak dalszych zgłoszeń, Przewodniczący Komisji, Tomasz Majchrzak odczytał projekt 
pozytywnej opinii budżetu na 2021 r. Przystąpiono do głosowania:

Głosowano w sprawie: przyjęcia opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Swarzędz na 2021 rok. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2021.

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi, Tomasz Majchrzak przedstawił 
projekt planu pracy Komisji na 2021 r. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia planu pracy Komisji na rok 2021.

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0.

Przyjęty plan pracy stanowi załącznik nr 3. 

4. Sprawy bieżące.

Radny Wojciech Kmieciak zapytał o dofinansowanie na zadania dotyczące powstawania nowych ścieżek 
rowerowych.

Wyjaśnień udzielał Burmistrz Marian Szkudlarek.

Radna Anna Tomicka zabrała głos w sprawie rozszerzenia dokumentacji na budowę zejścia nad jeziorem 
o zjazdy dla osób z niepełnosprawnościami. Zaproponowała, aby przy pojawieniu się możliwości 
finansowych rozszerzyć to zadanie. Ponadto zaznaczyła, że z zejścia będą mogły korzystać podopieczni 
Stowarzyszenia Przyjaciół Dzieci Specjalnej Troski.

Burmistrz Marian Szkudlarek poinformował, że rozszerzenie ścieżki o wykonanie odpowiednich pochylni
na tak stromym terenie wiąże się z wycięciem od 70 do 100 drzew, na co gmina nie uzyska pozwolenia. 
Ponadto dodał, że nie ma również akceptacji społecznej na wycinkę tylu drzew. Burmistrz wyjaśnił, że 
przedstawiciele Stowarzyszenia wypowiedzieli się za tym, aby środki przeznaczyć na budowę nowego 
centrum rehabilitacji dla osób niepełnosprawnych.  

Na zakończenie dyskusji radny Szymon Kurpisz poprosił o wcześniejsze przedstawianie radnym 
szczegółowych informacji na temat planowanych inwestycji, w celu przeprowadzenia wspólnej dyskusji 
w temacie. 

5. Zakończenie.

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący
 Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi

Tomasz Majchrzak

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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